
   
 

   

 

 

 

Tour Highlights 

Rome - Vatican City, St. Peter’s Square, St. Peter’s Basilica, Constantin, 
      Arch de Triumph, Circus Maximus, Victor Emmanuel Monument,  
      Piazza Venezia, Roman Forum, Trevi Fountain, Spanish Steps. 
Florence - Michelangelo Square, Ponte Vecchio Bridge, Duomo Cathedral 
Factory Outlet – designer shopping   
La Spezia – Italian Rivieria – views of Mediterranean Sea 
Cinque Terre -is a string of centuries-old seaside villages on the rugged  
          Italian Riviera coastline. A UNESCO World Heritage Site 
Pisa - Piazza del Miracoli, Leaning Tower, Duomo Cathedral ,Baptistery Tower 
Venice - Visit St. Mark’s Square, Palazzo Ducale, St. Mark’s Cathedral  
Milan – shop- Victor Emmanuel Galeria, view Duomo Cathedral, Opera House 

 
DISCLAIMER: Sequences of tour itinerary and sightseeing may vary and change or alter due to operational opening times and due to the 
strict EU coach driving regulation hours/fairs/exhibition/conventions. In the event of closure or unable to visit due to unforeseen 
circumstances, an alternative sightseeing/hotels will be suggested as replacement  

DDaayy IIttiinneennaarryy 3-4* Hotels 

0011  
Kuala Lumpur     Rome , ITALY                                            Meals on board 

Assemble at the KLIA for your flight to Rome, Italy 
OOnn  BBooaarrdd  

    0022  

  

Rome – Vatican City-St Peter’s Cathedral-Rome                           (Breakfast on board/Lunch/Dinner)                               

Arrive today; commence tour of Rome- start with the Vatican City bounded by the wall, St. Peter’s Square with two 

semicircles of colonnade and an obelisk brought from Heliopolis in Egypt. Next is the imposing St. Peter’s Basilica built in 

AD 324 by the first Christian Emperor – Constantin on the site where St. Peter was buried who was martyred in Nero’s 

circus. Continue to the Colosseum - Arch de Triumph, pass by Circus Maximus, the Victor Emmanuel Monument, Piazza 

Venezia, Roman Forum, the religious, political and commercial center of ancient Rome, to view the Trevi Fountain, built in 

1762, maybe make a wish come true - a late baroque creation and Piazza di Spagna to view Spanish Steps.  

Idea Roma No-

mentana / Holi-

day Inn / Mer-

cure/ 

Palatino 

President or 

similar  
0033  

Rome                                                                    (Breakfast/-------/Dinner) 

Today enjoy your free time at Via Del Corso, the main shopping street in Rome, or your may explore Colosseum and Vatican 

City. 

*You may join for optional tour to Tivoli and visit Villa D'Este, is one of the symbols of the Italian Renaissance and is listed as 

a UNESCO World Heritage Site @ 30 Euro per person 

0044  

Rome – Designer Factory Outlet – Florence                                      (Breakfast/-------/Dinner) 

Travel north to everybody favorite place – Designer Factory Outlet – perhaps buy your chosen brand or just window 

shopping, then continue to Florence – the Rennaisance city – a scenic drive to Florence and upon arrival, we drive up to 

Michelangelo Square to view the statue of David and have a panoramic view of Florence city with the Ponte Vecchio 

Bridge and River Arno. Proceed to visit the Duomo Cathedral, one of the largest cathedrals in the Christian world with pink, 

green and white marbles, the bronze door, the Baptistry Tower, Signoria Square with the equestrian statue of Cosimo I, 

grand duke of Tuscany and the fountain of Neptune, have some free time to shop for the finest Italian leather.in Italy 

WWaallll  AArrtt//  

AArrtt  MMuusseeoo  

oorr  ssiimmiillaarr  

  

 

0055  

Florence – La Spezia - CINQUE TERRE – Pisa                                    (Breakfast/-------/Dinner) 

Morning, we travel to La Spezia (Italian Riviera), from here, we take the local train to Cinque Terre, a UNESCO World 

Heritage Site. Cinque Terre – a beautiful coastline that you’re rarely to find in Europe. Its narrow streets often lead to fantastic 

views out to sea or towards the vineyards. Spend time unwinding and soaking up the local atmosphere. Relax drive to Pisa in 

Tuscany region to visit Piazza del Miracoli, the famous square, one of the finest architectural complexes in Romanesque and 

Pisan style are famous Leaning Tower (one of the Seven Wonders of the World), the Duomo Cathedral and Baptistery 

Tower, some free time to buy some local souvenirs.  

AAccccaaddeemmiiaa//NNHH  

AACC  HHootteell//GGaalliilleeii//  

RReeppuubbbblliiccaa//  

OOrr  ssiimmiillaarr  

  

0066  

Pisa –Venice                                                             (Breakfast/-------/Dinner)  

A beautiful journey as we travel viewing the many fruit orchards to Mestre (Venice), from here we take a motor launch boat to 

Venice, visit St. Mark’s Square – east of the square is Palazzo Ducale which built in the 9th Century was the official 

residence of the Doges (Ruler) connecting it via the Bridge of Sighs to the prison. There are some sightseeing nearby 

including St. Mark’s Cathedral which built in the 11th in Byzantine style and Campanile, the bell tower. Of course not to be 

missed is the famous Venetian glass factory where you will watch a glass blowing demonstration and why not buy some of 

these world famous Murano crystal glass pieces.   

RRuussssoorrtt  //PPooppppii    

HHoolliiddaayy  IInnnn//  

AAmmbbaasscciiaattaa//  

AAlleexxaannddeerr//  

CCeennttrraallee//  

PPllaazzaa  oorr  ssiimmiillaarr  

  

0077  

Venice – Milan                                                            (Breakfast/------/Dinner)                               

Morning we travel to Milan – famous for it’s many designer name brands visit the Duomo Cathedral, “La Scala” Opera 

house and the Victor Emmanuel Galleria shopping area. Spend some time to browse at the many shops there or just relax  

HHuubb//IIbbiiss  //  QQuuaarrkk    

oorr  ssiimmiillaarr 

  

0088  Milan ~ Free until your transfer to airport for your flight home                          (Breakfast/Meals on board)                            OOnn  BBooaarrdd  

0099  Kuala Lumpur ~ Arrive home with souvenirs and sweet memories of your 9 Days – Best of Italy     

TOUR CODE: 9ERM 
(Apr 2023) 



 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

天数 行程 3 - 4* 酒店 

第一天 吉隆坡     罗马, 意大利                                                                                                                  （机上用餐） 

集合于吉隆坡国际机场，乘搭飞机到罗马。 
机上 

第二天 罗马 / 梵蒂冈 / 罗马                                                                                                      (机上用餐 /午餐 / 晚餐) 

今天到达；开始罗马之旅 - 从以墙为界的梵蒂冈城开始，圣彼得广场有两个半圆形的柱廊和一个从埃及赫利

奥波利斯带来的方尖碑。接下来是雄伟的圣彼得大教堂，由第一位基督教皇帝康斯坦丁于公元 324 年在尼禄

马戏团殉难的圣彼得被埋葬的地方建造。继续前往罗马斗兽场-凯旋门，路过马克西姆斯马戏团、维克多·伊

曼纽尔纪念碑、威尼斯广场、古罗马宗教、政治和商业中心罗马广场，参观建于 1762 年的特莱维喷泉，或

许可以许个愿成真 - 巴洛克晚期创作和西班牙广场，可欣赏西班牙阶梯。 

 

Palatino/ Mercure 

President/ Pisana 

Palace/ Holiday 

Inn 

或同级 

 

第三天 罗马                                                                                                                                      (机上用餐 /-/晚餐) 

今天在罗马的主要购物街 Via Del Corso 享受您的空闲时间，或者您可以探索斗兽场和梵蒂冈城。 

*您可以自费参加蒂沃利之旅，参观埃斯特别墅，它是意大利文艺复兴时期的象征之一，被列为联合国教科

文组织世界遗产@30 欧元/人 

第四天 罗马 / 工厂直销店 / 佛罗伦萨                                                                                                     (早餐 /-/ 晚餐) 

早上，我们前往比萨 - 参观比萨广场奇迹，著名的广场，在最好的建筑群和披散罗马式的风格之一是著名的

比萨斜塔（世界七大奇迹之一），大教堂和洗礼堂塔，也许买一些当地的纪念品，再到佛罗伦萨，文艺复兴

的摇篮，我们开车到米开朗基罗广场 - 查看大卫的雕像，并有佛罗伦萨市的老桥的全景，然后前往大教堂，

最大的教堂之一在基督教世界与它的粉红色，绿色和白色的大理石，青铜大门，洗礼堂塔。 

 

Wall Art/ 

Art Museo 

或同级 

第五天 佛罗伦萨 / 拉斯佩齐亚 / 五渔村 / 比萨                                                                                      (早餐 /-/ 晚餐)  

早上，我们前往拉斯佩齐亚（意大利里维埃拉），从这里乘坐当地火车前往联合国教科文组织世界遗产五渔

村。五渔村——在欧洲很难找到的美丽海岸线。其狭窄的街道通常可通往大海或葡萄园的壮丽景色。花时间

放松身心，沉浸在当地的氛围中。乘车前往托斯卡纳地区的比萨，参观著名的奇迹广场，罗马式和比桑风格

最好的建筑群之一，包括著名的斜塔（世界七大奇迹之一）、大教堂和洗礼堂，一些空闲时间购买一些当地

的纪念品。 

 

Russort/ 

Plaza/ Holiday 

Inn/ 

Apogia 

或同级 

第六天 
比萨 / 威尼斯                                                                                                                             (早餐 /-/ 晚餐) 

一个美丽的旅程中，我们会观赏到许多果园到梅斯特（威尼斯），从这里我们乘汽艇到威尼斯，参观圣马可

广场——广场东边是建于 9 世纪的公爵宫是官方的总督（统治者）的住所通过叹息桥将其连接到监狱。附近

有一些观光景点，包括建于 11 世纪的拜占庭风格的圣马可大教堂和钟楼。当然不容错过的是著名的威尼斯

玻璃工厂，您将在那里观看玻璃吹制示范，为什么不购买一些世界著名的穆拉诺水晶玻璃片。 

 

Russort/Poppi 

Holiday Inn 

Ambasciata/ 

Alexander/ 

Centrale/Plaza 

 或同级 

第七天 威尼斯 / 米兰                                                                                                                             (早餐 /-/ 晚餐) 

早上我们前往米兰——以其众多设计师品牌而闻名，参观大教堂、“斯卡拉”歌剧院和维克多伊曼纽尔广场购

物区。花些时间逛逛那里的许多商店或放松一下 

Hub/Ibis/Quark  

或同级 

第八天 米兰    吉隆坡                                                                                                                          (早餐/机上用餐) 

空闲时间，直到转机到您的航班 
机上 

第九天 吉隆坡 -抵达美丽的家园与你美好的的 8 天–意大利 - 

9 天 6 晚 精选意大利之旅 
(罗马 / 畅货中心/ 佛罗伦萨/拉斯佩齐亚-意大利里维埃拉/五漁村/比萨/威尼斯/米兰) 

行程主要景点 

罗马——梵蒂冈城、圣彼得广场、圣彼得大教堂、康斯坦丁、 

凯 旋门、马克西姆斯马戏团、维克多伊曼纽尔纪念碑、威 

 尼斯广场、罗马广场、特莱维喷泉、西班牙阶梯。 

佛罗伦萨 – 米开朗基罗广场、旧桥桥、大教堂工厂直销店—— 

 设计师购物 

拉斯佩齐亚 - 意大利里维埃利亚 – 地中海的景色 

五渔村 – 是意大利里维埃拉崎岖海岸线上一连串拥有数百年历 

 史的海滨村庄。联合国教科文组织世界遗产 

比萨–奇迹广场、斜塔、大教堂、洗礼堂 

威尼斯 – 参观圣马可广场、公爵宫、圣马可大教堂 

米兰 – 商店 – 维托里奥埃马努埃莱第二商业街，查看大教堂 
、歌剧院 

备注：行程及旅游景点的安排会因景点的开放时间及欧洲司机的工作时间而有所变动。若有任何景点因特别原因关闭或

不能前往参观，将会以其他景点代替。  
**Chinese Version Itinerary is based on English Version Itinerary**       

 

TOUR CODE: 9ERM 
(Apr 2023) 


